

REPEATING PATTERN OF 'LIFESTYLEHOTELS' AND 'LIFE'.

4TH EDITION
75 STYLISH HOTELS @ 60 HOT SPOTS



LINZ, AUSTRIA



BEST TIP

Since 1979, the Ars Electronica with its specific orientation and longstanding continuity has been a unique international platform for digital art and media culture. During the annual autumn festival international experts from the art world and science meet with a wide interested audience openly and interactive. The Ars Electronica festival is a renowned international arts event.

Seit 1979 ist die Ars Electronica eine in ihrer spezifischen Ausrichtung und langjährigen Kontinuität weltweit einmalige Plattform für digitale Kunst und Medienkultur. Während des alljährlich im Herbst stattfindenden Festivals begegnen sich internationale Experten aus Kunst und Wissenschaft mit einem breiten interessierten Publikum, offen und interdisziplinär. Das Ars Electronica Festival ist eine Kunstveranstaltung von internationalem Ruf.



SPITZ HOTEL

Fiedlerstraße 6
4041 Linz
73 Rooms
Rates per room € 120 – € 250

Booking information
www.lifestylehotels.net (online)
reservation@lifestylehotels.net
+43 (0) 316 83 11 11



Linz has been proclaimed Cultural Capital of Europe for 2009, and this top hotel is the first hotel to live up to this standard. Architecture and fittings were accordingly designed under strong artistic influences especially by the local architect Isa Stein. In collaboration with local art institutions such as the Ars Electronica Center and the arts university, a unique hotel project has come into being. Each of the 73 guest rooms has its own aura, provided by exclusive fittings, architectural highlights and projects by elite Linz-based centres of art and culture.

Im Jahr 2009 wird Linz zur Kulturhauptstadt Europas ausgerufen. Mit dem Spitzhotel gibt es nun auch das erste adäquate Hotel. Dementsprechend hat man bei Architektur und Einrichtung auf starke künstlerische Einflüsse wie dem von Architektin Isa Stein gesetzt. So ist in Zusammenarbeit mit lokalen Kunstinstitutionen wie dem Ars Electronica Center und der Kunstuniversität ein einzigartiges Hotelprojekt entstanden. Jedes der 73 Gästezimmer verfügt dank exklusiver Ausstattung, architektonischen Highlights und Projekten der Linzer Kunst- und Kultur-Elitezentren über eine eigene Aura.